## GWC Issues New Pricing Mechanism for Excess Shares in Capital Increase Rights Issue as per QFMA Directive.

Gulf Warehousing Company (Q.S.C.) (GWC), the leading provider of fully integrated logistics services, has complied with Qatar Financial Market Authority directives issued on 26/10/2015 and 04/11/2015 to establish a new pricing mechanism specific to subscribers who request excess shares during the company's ongoing rights issue.

The directive has stated that "that the value of the subscribed shares must be paid for in addition to the value of the Rights Issue, which has been priced in accordance with the Rights Issue pricing mechanism in effect during the Rights Issue Trading period. This is the closing price of the share on the previous day of the subscription with the value of the price of the Rights Issue subtracted".

Therefore, if any shareholders as on 12th October 2015 wanted to apply for shares in excess of their eligible rights during the subscription period, they must pay an additional rate for the rights over the subscription rate of 38.50 QR.

For example, if an existing shareholder as on 12th October 2015 has 100 shares in the company, he would be eligible for 25 rights shares. Should he attempt to apply for a total of 50 rights shares, he would need to pay the rate for the 25 shares to which he is entitled (25 X 38.50 = 962.50 QR) and add to that amount the subscription rate for the excess shares (25 X 38.50 = 962.50 QR) plus the closing price of the company's shares in the market from the previous day for these shares, with the subscription rate for the shares subtracted. If the closing price for company's share was 60 QR on the previous day, for example, then the rate for the excess shares would be (25 X 38.50) + (25 X (60 – 38.50)) which is equal to 1,500 QR. Added to the price of the originally entitled 25 shares, the total would be (962.50 + 1500) = 2,462.50 QR.

The period for subscribing in the rights issue shall commence on November 8<sup>th</sup>, 2015 and end on November 25<sup>th</sup>, 2015.

## شركة الخليج للمخازن تحدد آلية تسعير جديدة لأسهم الزيادة في حقوق الإكتتاب بأسهم زيادة رأس المال وذلك وفقا لتعليمات هيئة قطر للأسواق المالية

شركة الخليج للمخازن (ش.م.ق.)، المزود الرائد للخدمات اللوجستية في دولة قطر، قد التزمت بتوجيهات جديدة من هيئة قطر للأسواق المالية صادرة بتاريخ 2015/10/26 والتي تتضمن تأسيس آلية جديدة للتسعير خاصة بالمساهمين الذين يطلبون أسهم إضافية عن حصتهم خلال الاكتتاب في حقوق الاكتتاب الحالى للشركة.

وينص التوجيه من الهيئة على ما يلي: "... أن يتم دفع قيمة الاكتتاب بالاضافة الى قيمة حق الاكتتاب والذي يتم تسعيره وفقاً لآلية تسعير حقوق الاكتتاب المتبعة في فترة تداول حقوق الاكتتاب وهي سعر إغلاق السهم في يوم التداول السابق مطروحاً منه سعر الاكتتاب."

وعليه، أي مساهمين حاليين تم تسجيلهم قبل تاريخ 12 أكتوبر 2015 يريدون طلب أسهم تزيد عن الأسهم المحددة لهم وفق حقوق الإكتتاب، عليهم أن يدفعوا مبلغ إضافي للأسهم الإضافية تزيد عن سعر الإكتتاب المحددة بقيمة 38,50 ريال قطري.

مثال على ذلك مساهم حالي تم تسجيله قبل تاريخ 12 أكتوبر 2015، لديه 100 سهم في الشركة، مما يعنى أنه لديه حق الإكتتاب بـ 25 سهم من أسهم زيادة رأس المال. في حال أراد هذا المساهم أن يطلب 50 سهم من أسهم زيادة رأس المال، فإنه يجب أن يدفع سعر الإكتتاب للأسهم الذي يستحقها كمساهم، وهذا السعر يقدّر بمبلغ: للأسهم الذي يستحقها كمساهم، وهذا السعر يقدّر بمبلغ: يضيف سعر إغلاق السهم في يوم التداول السابق مطروحاً منه سعر الإكتتاب لكل الأسهم الإضافية، وفي هذا المثال كان سعر إغلاق السهم في يوم التداول السابق مفا المثال كان سعر إغلاق السهم في يوم التداول السابق ما يساوي، ولذلك، على المساهم أن يدفع للأسهم الإضافية (25  $\times$  03  $\times$  03 ريال قطري، ولذلك، على المستحقة لتصبح (38.50) الإضافية إلى سعر الأسهم المستحقة لتصبح (962,50) مما يساوي 2,462,50 ريال قطري.

وتبدأ فترة الإكتتاب في حقوق الإكتتاب بتاريخ 8 نوفمبر 2015، وتنتهي بتاريخ 25 نوفمبر 2015.